
                   Enkel fråga Regionfullmäktige 2024-06-18                         

I Sollefteå har ambulansverksamheten startat upp en ny sjuktransportverksamhet för att utföra 
transporter som ej kräver ambulanssjukvård. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till hälso-och sjukvårdsnämndens 
ordförande Anna-Lena Danielsson (S) :

- Finns det planer på att göra detsamma i Region Västerbotten?  

Håknäs 2024-06-16

Jörgen Forsgren (L)


